
Hei
 
Jeg har aldri mottatt kommunens vedtak, datert 28.11.2018 hverken pr post, mail eller blitt muntlig 
opplyst om dette. Jeg sendte umiddelbart klage datert 07.01.2018 når jeg oppdaget vedtaket på 
kommunens postliste. Etter jeg sendte denne klagen var det noe korrespondanse med saksbehandler 
med purring på å få klagen på postliste og presiseringer angående at Svenning ifølge tinglyste tegninger 
ikke hadde parkering ved naust, før jeg så sendte inn tilleggsopplysninger til denne klagen datert 
03.02.2019.
 
Jeg måtte forøvrig også etterspørre vedtaket gjort i det faste planutvalget 06.02.2019 Her måtte jeg 
påpeke at jeg er part i saken og skal underrettes på lik linje med andre parter, (se vedlagt mail til 
saksbehandler datert 20.02.2019)
 
 
 
Jeg har vansker med å finne klagebrev av 1.7.2019, er det brevet datert 07.01.2018 du refererer til?
 
 
Med vennlig hilsen 
Morten Rotnes
 

Fra: Øvrebø, Henrik <fmtlheo@fylkesmannen.no> 
Sendt: onsdag 7. august 2019 14.08
Til: Morten Rotnes <morrot@hotmail.no>
Emne: Spørsmål til sak 2019/2788
 
Til Morten Rotnes,
 
Det bekreftes at vi har mottatt din e-poster av 3.8.
 
Saken blir nå behandlet. 
 
Vi spør i denne sammenheng om å få opplyst når du mottok kommunens vedtak, datert 28.11.2018. 
 
Dersom det ble klaget muntlig, før klagebrevet av 1.7.2019, vil vi videre gjerne få det opplyst.
 
 
På forhånd takk for svar!
 
Med vennlig hilsen
Henrik Øvrebø
seniorrådgiver
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Fra: Morten Rotnes <morrot@hotmail.no> 
Sendt: lørdag 3. august 2019 22:59
Til: FMTL Postmottak <fmtlpost@fylkesmannen.no>
Kopi: Øvrebø, Henrik <fmtlheo@fylkesmannen.no>
Emne: Angående sak: 2019/2788
 
 
 
 
 
 
 
 

Angående sak: 

Fylkesmannen i Trøndelag saksnummer 2019/2788 

Åfjord kommune saksnummer 2017/640 

 

Hei 

Ser det er blitt etterspurt dokumentasjon fra Åfjord kommune angående saken, ser da at 
kommunen har sendt noen utvalgte dokumenter i retur. 

Når jeg ser på hvilke dokumenter som ligger på saken i forbindelse med nabovarling, legger jeg 
merke til at blankett 5155 – opplysninger i nabovarsel – ikke er å finne på saken. Lurer derfor på 
om kommunen har fattet vedtak i saken uten å forvise seg om at naboer faktisk har fått de riktig 
opplysninger. Dette til orientering. 

 

Morten Rotnes  

03.08.2019
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